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Geachte heer Wagemakers,

U heeft het college op 18 juni 2018 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de

horeca in het pand Groene Engel. In deze brief beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs

7. Op welke wijze wordt het college op de hoogte gehouden van de exploitatie van de horeca

van de Groene Engel?

Wij worden op de hoogte gehouden via de stichting Cultuurpodium Groene Engel, voor zoverre

de exploitatie van de horeca van invloed is op het functioneren van het cultuurpodium, Wij

hebben geen directe bestuurlijke contacten met de stichting Cultuurverrijking Oss, die

verantwoordelijk is voor de horecaexploitatie in het pand. Wij maken voor de horeca in de

Groene Engel qua bestuurlijke aandacht geen uitzondering ten opzichte van de andere horeca

in de gemeente.

2. Deelt het college het geschetste beeld ten aanzien van de uitstraling van het horeca

gedeelte van de Groene Engel?

Wij hebben geen specifieke opvattingen over de uitstraling van de horeca.

3. Heeft het college vertrouwen in de wijze waarop uitvoering wordt gegeven aan het

bedrijfsplan, zoals dat ten grondslag lag, bij het aangaan van de laatste huurovereenkomst?

Na het vertrek van het Syrische pop-up restaurant is er enige tijd nodig geweest om de

volgende stap te bepalen. Inmiddels zijn er plannen in ontwikkeling om het café te

verplaatsen naar de voormalige brasserie. Daar wordt het café gecombineerd met de
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mogelijkheid om te lunchen. De vrijkomende caféruimte zal dan gebruikt gaan worden voor

extra culturele en horeca-activiteiten (vb. kleine muziekoptredens, bierproefavonden, feestjes

etc,). Men verwacht in het najaar hiermee van start te kunnen gaan. Het bedrijfsplan gaat

overigens uit van voorzichtige groei in de eerste jaren. Het vertrouwen van klanten

terugwinnen heeft immers vaak veel tijd nodig. Wij zien dan ook vooralsnog geen aanleiding

om aan het bedrijfsplan te twijfelen.

4. Zo ja, worden alle verplichtingen, zoals overeengekomen met betrokken partijen,

nagekomen?

Wij hebben geen signalen ontvangen van de stichting Cultuurpodium Oss noch van de

stichting Cultuurverrijking Oss dat de wederzijdse verplichtingen onvoldoende worden

nagekomen. Naar de gemeente als verhuurder worden door de stichting Cultuurverrijking Oss

tot op heden alle verplichtingen nagekomen.

5. Zo nee, op welke wijze denkt het college dit vertrouwen weer te herstellen?

Wat ons betreft is er geen aanleiding voor het herstellen van het vertrouwen (zie ook de

beantwoording van vraag 4).

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Met vriendelijke groet,

Mr. F. den Brok,

er Cultuur c.a


